
ЗАПИСНИК  

са састанка у ЛС Алексинац 

 

    Дана 25.12.2023.године у току протеста у организацији ССПВИО Србије у Алексинцу,  а због 

непризнавања одговарајућих коефицијената запосленима у ПУ “Лане”, председник општине 

Алексинац , Далибор Радичевић, позвао је представнике на разговор.  

     Делегација у саставу: Босиљка Јовановић председник ССПВИО Србије, Косана Димитров 

председник ССПВИО у Краљеву, Срђан Атанасовски испред “Радничког гласа” ,Добрица 

Ранђеловић председник савеза самосталних синдиката за Алексинац, Ражањ и Сокобању, 

Аница Павловић председник ССПВИО у ПУ “Лане” и Марија В. Илић васпитачица ПУ “Лане”, 

водила је преговоре. 

      Том приликом, постигнут је усмени договор са г.Радичевићем да ПУ “Лане” најкасније до 

05.01. упути захтев за проширење масе за исплату зарада ЈЛС Алексинац, укључујући и 

калкулацију потребних средстава на месечном нивоу потребну за признавање већег степена 

образовања за дошколовани кадар у установи, како би на основу тога ЈЛС упутила даље захтев 

Министарству финансија, најкасније до 15.01.2024.г., за одобрење увећања масе за плате у 

буџету града Алексинца за 2024.годину, за ове потребе. 

 

У Алексинцу, 25.12.2023.г. 

        

        


